

价值工程

2010年11月上旬刊(总第219期/第29卷)
1982年创刊 2010年11月8日出版

中国价值工程学会会刊
中国高等教育学会价值工程分会会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信
总 编:高志彪
副 总 编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总 编 室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

编 辑 部:马云巧 田彦 范文 丛林 张崇 范超 刘希
任海涛 王丹丹 杨莹莹 孟慧玲 张迎黎
司义凤 吕光辉 张立芳 苗运强 张新颖
苏媛媛 焦建明
电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742
投稿信箱:vezzsbjb@163.com
网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明 王荷叶 周超 杨丽
封面设计:王金军
版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2
国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室
邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

目 录

* 价值与创新 *

- 工作记忆训练:研究现状及发展前景 王亚南等(1)
河北省工业生态产业园区建设模式探析 杨洁等(3)
中外石油天然气消费比较研究 赵永杰等(4)
低碳校园生态循环模式的研究 白付全等(6)
计算机创新教育研究 宋家鳌等(8)
我国农业科技组织创新面临的主要问题及对策 刘印生(9)

* 现代营销 *

- 剖析服装外贸尾货市场 田琦等(11)
宝鸡工业旅游开发策略初探 刁艳等(12)
白酒营销渠道模式创新研究 吴见平等(14)
中小企业板市场效率实证研究 周用武(16)
抓质量促提升实现粮食质检工作跨越式发展 程静等(18)
论现代化企业营销 龙卓(19)
高职旅游管理专业工学结合探索 于兰(20)

* 供应链·价值链 *

- 基于协PSO算法的物流配送中心选址研究 暴伟(21)
基于博弈分析的供应链质量协调机制设计 褚羽佳等(23)

* 财经金融 *

- 我国商业银行操作风险成因及对策分析 施金龙等(24)
80后教师如何改进中专会计教学 王珊等(26)
当今会计行业中的会计科目与会计账户 高磊(27)
关于管理会计理论的辨析 柴美群等(28)
国际环境变化对纺织品企业出口的影响 戚林娜等(29)
住房反向抵押贷款定价模型的比较分析 阎春宁等(31)
加强事业单位国有资产的管理 秦桂英(33)
浅议加强行政单位财务管理提高财政资金使用效益 黄燕(34)
分形市场中的汇率协整关系 申敏等(35)
对货币社会价值的哲学思考 郭泓(37)
基于经济学视角的灰色消费问题研究 惠晓峰等(39)
改善农村支付服务环境的思考 贾东水等(41)
基于主成分分析法的江苏省县级市可持续发展综合评价 许利娜(42)
移动运营商固定资产投资后评估研究 王姗(44)
IPO定价机制的随机微分分析 张小成(46)
基于BP神经网络的股票涨跌预测模型 王晓东等(47)
科学运用平均指标 薛钰(49)
基于事故树法的海上石油国际合作项目政治风险分析 肖艳玲等(51)
论多元文化体系下的大学生理想信念教育 邵际珍等(53)

* 企业管理 *

- 基于农村居民消费升级的企业营销策略创新 申琼等(55)
大力发展青岛知识密集型服务业的战略思考 王庆金等(57)
进一步深化国企改革的方向和路径 姚莉(58)
创新全面预算管理 提升企业管理水平 张子英(60)
胜利油田推行HSE管理的实践 王来忠(61)
高新技术企业人力资本投资收益分析 周玲玲(63)
通信公司大客户经营策略 张立欣(65)
制造商的模式决策——直销或贴牌 李琳等(66)
国有钢铁企业中层管理人员绩效考核研究 董秀娟(68)
浅谈如何提高医院招聘的有效性 孙玉萍(69)
基于EPR背景的再制造系统中的战略决策研究 李菁等(71)
我国餐饮业的发展前景分析 刘巧云(72)
我国气象科技人员流动状况调查及启示 陈涛(74)
河北经济型酒店发展SWOT研究 邢霞等(76)
基于主成分分析法的中国外贸增长能力综合评价 陈晓旭等(78)

广东省机电产品产业内贸易的实证研究	张卓涵(80)	职业教育特色化办学的理论与实践研究	宋淑红(152)	
毛纺织服装产业问题及对策研究	朱长凯 等(83)	物理清防蜡技术的研究现状分析	唐立杰 等(153)	
新疆地区特色植物油脂的营养分析和发展前景	张军辉(85)	温压战斗部爆炸冲击波毁伤小子样试验鉴定分析	王琦 等(154)	
* 价值工程 *				
基于价值工程的我国建筑业低碳发展路径研究	杨静 等(86)	比喻在电路定理中的应用	訾鸿 等(156)	
* 工程与质量 *				
房屋建筑工程中常见缺陷及其技术弥补方法初探	庞友升 等(88)	静电除尘器在神华天津煤码头作业现场的应用	刘鹏(157)	
砖混结构住宅温度裂缝分析及预防措施	彭隽(89)	配电自动化下一次设备选型和应用的研究	杨永福(159)	
基于主成分分析的工程资格预审测评体系及应用	许洪春(90)	胸部穿刺辅助控制装置	仲建生(160)	
单片机课堂教学演示实验方法	朱卫华 等(92)	基于模糊控制的拥挤道路交通量控制系统研究	沈宝权 等(162)	
提高塔吊起吊荷载的措施	游普元(93)	对跆拳道运动员安静状态 ECG 特点的探讨	孔淑珍 等(164)	
浅谈建筑工程现场施工质量的控制	徐瑾 等(95)	施工企业在工程投标中的报价技巧	杨孝维(166)	
提高建筑工程施工质量措施探讨	卢琼瑞(96)	某型末制导炮弹惯导段弹道对气动参数敏感度分析	唐成荣 等(167)	
浅谈剪力墙施工中对拉螺杆对混凝土成型质量的影响	侯军伟(97)	浅谈城市交通对房地产的影响	纪艳凤(169)	
论火力发电工程施工合同竣工结算管理	张黎宁(98)	* 工业工程 *		
钻孔灌注桩孔底注浆施工技术和质量控制要点	刘建平(100)	数控维修实验台运动部件进给系统的设计	章家祺(170)	
关于建立电力建设项目工程施工现场安全管理模式的思考	宋志利(101)	基于性能退化分析的齿轮箱可靠性评估特征参量的选择研究	曹浪 等(172)	
* 建筑与施工 *				
灌芯混凝土砌块砌体性能研究	沈博文(102)	机电产品造型设计研究	孙志学(175)	
工业厂房建筑设计概述	刘菲(103)	神经网络在膨胀石墨用燃爆剂配方设计中的应用	张俊坤 等(176)	
施工企业实行工程量清单计价	程莉 等(104)	基于 Pro/E 与 ADAMS 结合的自卸车虚拟样机动态仿真	史银花(178)	
高等级高性能沥青路面施工控制技术	王晓伟(105)	电路设计中的抗干扰问题	金薇(179)	
桥梁工程施工中拱桥钢管混泥土施工工艺的探析	姚兴国(107)	光缆监测系统研究开发技术报告	苏运东 等(180)	
浅谈房建项目中主体建设施工阶段的质量控制及管理	黄朝福 等(109)	基于 CAE 的注塑件成型缺陷预测与优化	彭学玉 等(183)	
小议公路路基施工技术	杨彦晨 等(110)	自动化立体仓库货位可移动式货架研究	吴钟鸣 等(184)	
建筑工程岩土勘测浅析	宗静(111)	浅议矿用捕捉器的技术改进	吴志清 等(186)	
试探公路路基工程机械设备配置及机械化施工	梁雪贞 等(112)	陶瓷过滤机在生产中异常现象分析及措施	赵小林 等(187)	
工程项目全过程造价控制的实现分析	徐刚(113)	浅谈无心磨床加工轴承套圈外圆的技术要求	向勇(188)	
强夯技术在加固松软地基中的应用研究	谭湘赟(114)	LDO 线性稳压器输出电压精度的分析与研究	许文丹(189)	
浅谈公路路基沉陷问题及其对策	张自啟(115)	* 信息技术 *		
浅埋暗挖铁路隧道超前地质预报的应用成果	梁勇刚(117)	SDH 传输网的故障处理方法	尤丽 等(190)	
护岸检测的分析与评估	廖斌 等(119)	基于 SOA 的移动短信增值平台研究	吴金炎(192)	
水泥产业低碳发展之初探	齐同庆(120)	基于 B/S 结构的徐州市医院信息查询系统的设计与实现	赵仁辉 等(194)	
浅谈世界城市发展规律	刘苗(122)	云计算环境下的图书馆数字资源共建共享研究	杨颖(195)	
天然气管道的安装技术研究	韩永锋(123)	基于虚拟仪器的数字电路实验系统	张志平 等(197)	
薄煤层工作面高产高效分析	申戌峰(124)	精品课程网络信息平台搭建	胡娟(199)	
浅谈公路工程建设中施工机械现场管理和维护	刘晓丽 等(125)	新型室内分布系统 WFDS 的应用探析	张雪强(200)	
中国传统建筑室内陈设发展及艺术特征	李文江(126)	基于 FPGA 的第三代视频监控系统优化研究	侯巧珍(203)	
超高层建筑钢结构吊装施工技术研究	李华钢 等(127)	气体检测系统中 BP 神经网络的设计与实现	耿志广 等(204)	
工程项目业主合同管理的优化机制研究	郑霞忠 等(129)	移动支付使用意向影响因素的实证研究	段钢 等(206)	
* 理论与实践 *				
针对化工厂建筑物防爆的方法研究	郝进锋 等(131)	虚拟仪器技术在测控教学中的应用	魏宏波 等(207)	
浅析电力施工企业项目成本控制	杨华安(133)	信息技术在形成性评价中的价值挖掘	王晓红 等(209)	
粒子滤波算法(PF)在疲劳驾驶检测系统中的应用研究	王晓娟 等(134)	Excess—evolution 软件自动添加自适应图框及标题栏的实现	王雷(210)	
西部欠发达地区“校校通”工程建设的实践探索	邹国忠(136)	基于 WebGis 的徐州市房产查询系统的设计与实现	朱伟 等(212)	
计算机应用技术专业“一体化”实践教学体系的探索	许晓玲 等(138)	论 Partnering 项目管理模式	王彩雪(213)	
利用构造函数的思想探究罗尔定理的一些应用	张高明(140)	风暴潮灾害辅助决策系统研究	赵慧娟(214)	
民族学与民族医药研究刍议	韦杨(141)	论遥感技术在国土资源管理与调查中的应用	王志敏(215)	
向量到线性流形的距离及其应用	王瑾(143)	基于负载均衡的图书馆随书光盘管理研究	周静(216)	
从南非世界杯看中国元素的国际化发展	陈媛媛(144)	柔性度计算模型算法改进研究	房华卫 等(217)	
温控箱的模糊控制算法在温度继电器检测系统中的应用研究	王广勇 等(146)	* 教育与培训 *		
突发性地质灾害的防治与应对	桑磊(147)	简述瑜伽及其国内外瑜伽教学的研究	张卫东(219)	
傅科摆的原理和运行轨迹分析	苏咏梅 等(148)	论和谐校园建设与美育	王家发(220)	
高职药学专业实践教学改革探讨	陈穗(150)	瑜伽课程教学简述	贾琴(222)	

高校大型仪器设备采购中应重点把握的几个环节	李哲峰(229)	军校办学转型的内驱力	张素琴等(281)
实施大学生竞赛“金牌战略”	谢涛等(231)	高职软件技术专业人才培养模式改革研究	周玉丰等(282)
德国职业教育的新型教学方法	李军喜等(232)	突出发展学生关键能力的交通职教素质教育模式研究	
“终身体育”思想对学生体育态度影响的相关研究	王亮(234)		吴龙川等(284)
基于网络环境下《航材仓储管理》教学模式的构建	李丽(235)	深化企业实践内涵,提升企业实践实效	李晓茸(286)
谈高综合素质辅导员队伍的建设	郑琦(237)	顶岗实习学生管理的探索	刘艳娟等(287)
论高职高专学生英语学习动机及应对策略	杨香(238)	中职专业教材编写团队的组成与作用发挥	雍照章(288)
中国当前在校本科生投资行为的实证研究	宋环宇(239)	研究生就业创业难点探讨	刘斌(290)
多媒体技术在护理学基础教学中的应用	许家萍(240)	浅议影响二语习得效果的个人因素	王丹丹等(291)
浅谈提高物理化学双语课堂教学效果的几点想法	徐志花等(241)	浅析高校网络环境下学生自主学习模式	杨军等(293)
谈如何做好大三学生的班主任	袁兰等(243)	民办医学院校大学生英语听说能力现状分析	孙新红(294)
加强高职学生的职业生涯规划教育	曾诺(244)	试谈高等职业教育艺术类专业人才培养对策	李祥(295)
新形势下加强高校组织员队伍建设的实践与思考	孙伟国等(246)	高职教育中校企结合模式的探讨	马妙明等(297)
关于提高新疆大学植物学教学质量几点措施的反思		职业教育教学中计算机技术的运用	王鸿燕(298)
	买买提明·苏来曼等(247)	创新高校党校教育培训模式的若干思考	张慧欣等(299)
企业文化建设初探	徐萍(249)		
论本科毕业设计逆向选题及实践策略	周勇等(250)	* 文史研究 *	
高校网络教学平台的现状和发展对策	吴维宁(252)	简介弗吉尼亚·伍尔夫及其小说	陈健(301)
对高招宣传工作的分析与思考	隋郁(254)	义利之和与个体性	周丰莲等(302)
网络教学中大学计算机双语教学模式研究	史进玲(255)	浅论两汉时期河湟羌人的种姓家支制度	常倩(303)
国防工业高校科研能力趋势评价研究	刘微微等(256)		
小议半波损失问题	张石定等(258)	* 百家论坛 *	
严把“四关”,提高本科生毕业论文质量	杨金田(259)	创“优质护理服务示范病房”实施中的体会	李芳等(305)
1-(4-硝基苯基)-3-(4-硝基-噻唑)-三氮烯的合成		公办养老机构人才管理现状及对策分析	刘慧(306)
及其与铜的显色反应	裴敏达等(261)	跨文化管理—从文化冲突到文化融合	张建宁(307)
以学科竞赛促进《网页设计与制作》课程教学改革与创新的思考		我国标准化学科发展框架浅析	杜俊杰等(309)
	李勇(262)	略论宗教人生理想与现实人生	程军栋(310)
地方高校提高毕业生就业率的对策研究	周文丹等(264)	社区在未来老年化社会中的作用	刘辉(312)
高校要强大学生良好阅读习惯的培养	李建军(265)	知识经济时代图书馆核心竞争能力的构建	曹雅丽(313)
《护理学导论》教学中提高学生参与的方法研究	刘小兰等(267)	人文关怀 传者之本	池晶(314)
帮助家长管理孩子学习的几点建议	孙艳(269)	线性回归在航材订货预测中的应用	刘臣宇(315)
香港与国外高校预算管理的特点和启示	庞博等(271)	对中国传统养生体育研究状况的再思考	谭苏铭(317)
中学英语教师胜任力调查与分析	赵婉莉等(272)	基于良好率的航材保障经费预测	郭峰(318)
浅议“变化技能”在化学教学中的应用	李平(274)	中国体育产业的现状与发展策略	李大圣(320)
高职业生奖助学金评定办法分析	温澍萍(275)	蚌埠地名的命名方式	谢蓓(322)
职业院校校报现状分析及改进对策	夏芳莉(276)	浅谈歌唱中“换气”的作用	刘芳(324)
高校党建网络平台建设的探索	葛永明等(277)	正确引导有宗教信仰倾向的学生群体,促进校园和谐	
高职教育中的素质教育问题探讨	朱毓高(279)		罗颖等(325)
企业主导的工学结合人才培养模式	郭艳珠(280)	努力提升科学发展的执行力	范吕臣(326)

国家级核心期刊
《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质、以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2008年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职业教育、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

* 投稿须知:

1. 应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。2. 应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之后,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。5. 图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。6. 文稿应执行法定计量单位。7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。9. 编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。10. 切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly

Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.29 11.a (Sum No.219)

Published in Nov. 8,2010

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Adviser:

Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong

Chairman of Editorial Board:

Huang Jinkui

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Vice Editor-in-Chief:

Wang Naijing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Sponsor: Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing

House of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property House,
No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezssbjb@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing

House, Shijiazhuang

Distributor: Shijiazhuang Post

Office

Subscriptions: Chinese Local

Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Recent Development in the Study of Training on Working Memory Wang Yanan, et al.
3 Construction Mode of Ecological Industry Park in Hebei Province Yang Jie, et al.
4 Comparative Study on Chinese and Foreign Natural Gas Consumption Zhao Yongjie, et al.
6 Research on Low-carbon Campus Ecological Cycle Model Bai Fuquan, et al.
8 Study on Innovation Education of Computer Song Jiaoj, et al.
9 Main Issues and Countermeasures on the Innovation of Agricultural Science and Technology Organization in China Liu Yinsheng

MODERN MARKETING

- 11 Analysis of the Left-over Market of Foreign Trade Clothing Tian Qi, et al.
12 Strategy on the Industrial Tourism Development in Baoji Diao Yan, et al.
14 Research on the Liquor Marketing Channel Model Innovation Wu Jianping, et al.
16 Empirical Study on the SME Board Market Efficiency Zhou Yongwu
18 Grasping Quality and Promoting the Improvement to Achieve the Great-leap-forward Development of Food Quality Work Cheng Jing, et al.
19 Modern Enterprise Marketing Long Zhuo
20 Research on Work-Integrated Learning of Tourism Management in the Higher Vocational Education Yu Lan

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 21 Study on Location of Logistics Distribution Center Based on Co-PSO Bao Wei
23 A Quality Coordination Mechanism Design for Supply Chain Based on Game Theory Zhai Yujia, et al.

FINANCE&ECONOMICS

- 24 Analysis on Causes and Strategy of Operational Risk of China's Commercial Banks Shi Jinlong, et al.
26 How to Improve the Secondary School Accounting Teaching of after 80s Teachers Wang Shan, et al.
27 Accounting Subject and Accounting Account in Today's Accounting Profession Gao Lei
28 Differentiation and Analysis of Management Accounting Theory Chai Meiqun, et al.
29 The Influence of International Environment Changes on the Export of Textile Enterprise Qi Linna, et al.
31 HECM Pricing Models' Comparison and Analysis Yan Chunling, et al.
33 Strengthening the Management of State-owned Assets in Public Institutions Qin Guiying
34 Discussion on Strengthening the Financial Management of Administrative Units to Improve the Using Efficiency of Financial Funds Huang Yan
35 Cointegration Analysis of Foreign Exchange Rate in Fractional Market Shen Min, et al.
37 Philosophy Thinking on Social Value of the Currency Guo Hong
39 Research on Gray Consumption Based on the Perspective of Economics Hui Xiaofeng, et al.
41 Thinking on Improving the Environment of Rural Payment Services Jia Dongshui, et al.
42 Research on Comprehensive Evaluation of Sustainable Development of County-level City in Jiangsu Province Based on Principal Component Analysis Xu Li'na
44 After Evaluative Research on Mobile Operators Fixed Assets Investment Wang Shan
46 The Stochastic Analysis of IPO Pricing Mechanism Zhang Xiaocheng
47 Prediction Model of Stock's Rosing and Felling Based on BP Neural Network Wang Xiaodong, et al.
49 Scientific Use of the Average Index Xue Yu
51 Analysis of the Political Risk of Offshore Oil International Cooperation Project Based on the FTA Xiao Yanling, et al.
53 Ideal Belief Education of College Students under Multivariant Cultural System Shao Jizhen, et al.

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 55 Innovation of Enterprise Marketing Strategy Based on Rural Resident Consumption Upgrading Shen Qiong, et al.
57 Strategic Thought on the Development of Knowledge-intensive Service Industry in Qingdao Wang Qingjin, et al.
58 Further Deepening the Direction and Path of State-owned Enterprises Reform Yao Li
60 Innovating Comprehensive Budget Management, Promoting Enterprise's Management Level Zhang Ziyng
61 Practice of HSE Management in Shengli Oilfield Wang Laizhong

CONTENTS

63 Benefit Analysis of Human Capital Investment in High-tech Enterprise	Zhou Lingling
65 Business Strategy for Large Customers of Telecommunications Companies	Zhang Lixin
66 Manufacturer's Operating Mode Decision: Direct Sales or Original Equipment Manufacture	Li Lin, et al.
68 Study on Performance Evaluation of Middle-level Managers in State-owned Steel Enterprises	Dong Xiujuan
69 Discussion on How to Improve the Effectiveness of Hospital Recruitment	Sun Yuping
71 Strategic Research on Remanufacturing System Based on EPR	Li Jing, et al.
72 Analysis of the Development Prospects of China's Catering Industry	Liu Qiaoyun
74 A Survey and Apocalypse on the Flow Condition of the Meteorological Science and Technology Personnel in China	Chen Tao
76 A SWOT Analysis of Hebei Economy Hotel	Xing Xia, et al.
78 Comprehensive Evaluation of China's Ability of Foreign Trade Growth Based on Principal Component Analysis	Chen Xiaoxu, et al.
80 An Empirical Study of the Intra-industry Trade of Machinery and Electrical Products in Guangdong Province	Zhang Zhuohan
83 Issues and Countermeasures to Wool Textile Industry	Zhu Changkai, et al.
85 Nutritional Analysis and Development Prospects of Characteristic Plant's Oil in Xinjiang	Zhang Junhui

VE

86 Research on Low-carbon Development Path of China Construction Industry Based on Value Engineering	Yang Jing, et al.
--	-------------------

ENGINEERING&QUALITY

88 Common Defects in Housing Construction Engineering and Technique Methods of Making up	Pang Yousheng, et al.
89 Analysis and Preventive Measures of Brick-concrete Structure Residential Temperature Crack	Peng Jun
90 Pre-qualification Evaluation System and Its Application Based on Principal Component Analysis	Xu Hongchun, et al.
92 Demo Experiment Methods of Single-Chip Microcomputer Classroom Teaching	Zhu Weihua, et al.
93 The Measures to Improve the Lifting Load of Tower Crane	You Fuyuan
95 Discussion on Construction Quality Control in Construction Site of Building Engineering	Xu Jing, et al.
96 The Measures to Improve the Construction Quality of Building Foundation Engineering	Lu Qiongwei
97 Discussion on the Influence of Pull Screw on the Quality of Concrete Forming in Shear Wall Construction	Hou Junwei
98 Discussion on the Final Settlement Management of Construction Contracts for Coal-fired Power Projects	Zhang Li'ning
100 Construction Technology and Quality Control Points of Drilling Pile Hole Grouting	Liu Jianping
101 Thinking about Building Power Construction Project Construction Site Safety Management Mode	Song Zhili

BUILDING&CONSTRUCTION

102 Research on Core Filling Concrete Masonry Performance	Shen Bowen
103 Summary of Industrial Building Design	Liu Fei
104 Construction Enterprises Implementing the Quantities Bill Valuation	Cheng Li, et al.
105 Construction Control Technology of High Degree and High Performance Asphalt Pavement	Wang Xiaowei
107 Analysis of the Construction Technology of Arch Bridge Steel Concrete in the Construction of Bridge Engineering	Yao Xingguo
109 Discussion on the Quality Control and Management in the Construction Phase of the Main Building of the Construction Project	Huang Chaofu, et al.
110 Discussion on Highway Subgrade Construction Technology	Yang Yanchen, et al.
111 Analysis of Geotechnical Investigation of Construction Project	Zong Jing
112 To Test Roadbed Construction Machinery Equipment Configuration and Mechanical Construction	Liang Xuezhen, et al.
113 Realizing Analysis of Cost Control in the Entire Process of the Project	Xu Gang
114 Applied Research on Dynamic Compaction Technology in Reinforced Soft Foundation	Tan Xiangyun
115 The Research for Highway Subgrades Subsidence Problems and Strategy	Zhang Ziqi
117 Application Results of Shallow Buried and Dark Dug Railway Tunnel Advance Geological Forecast	Liang Yonggang
119 Analysis and Evaluation for Inspection of Revetment	Liao Bin, et al.
120 Discussion on the Low-Carbon Development of Cement Industry	Qi Tongqing
122 The Law of Development of the City in the World	Liu Miao
123 Research on Natural Gas Pipeline Installation Techniques	Han Yongfeng
124 Analysis of Thin Coal Seam Working Surface High Yield and High Efficiency	Shen Shufeng
125 Management and Maintenance of Construction Machinery in Highway Construction	Liu Xiaoli, et al.
126 The Developments and Artistic Features about Chinese Traditional Architectural Indoor Furnishing	Li Wenjiang
127 Hoisting Construction Technology of Steel Structure in Super High-rise Building	Li Huagang, et al.
129 A Study on Optimization Mechanism of the Owner's Project Contract Management	Zheng Xiazhong, et al.

THEORIE&PRAXIS

131 Study on Anti-explosion Method of the Building in Chemical Plant	Hao Jinfeng, et al.
133 Analysis of Project Cost Control for Electric Power Construction Enterprise	Yang Hua'an
134 Applied Research on Particle Filter(PE)in Fatigue Driving Detection System	Wang Xiaojuan, et al.
136 The "School to School" Engineering Construction Research in Owe Advanced District of Western	Zou Guozhong
138 The Exploration of "Integration" Practice Teaching System in the Computer Application Technology	Xu Xiaoling, et al.
140 Thoughts on the Application of Rolle's Theorem	Zhang Gaoming
141 Ethnology and the Folk Medicines of Ethnic Minorities	Wei Yang
143 The Distance from Vector into Linear Manifold and Its Application	Wang Jin
144 From South Africa's World Cup to See the International Development of Chinese Elements	Chen Yuanyuan
146 Applied Research on Fuzzy Control Algorithm of Temperature Control Box in Temperature Relay Detection System	Wang Guangyong, et al.
147 Prevention and Response to Unexpected Geological Disaster	Sang Lei
148 Analysis of the Principle and Motion Track of the Foucault Pendulum	Su Yongmei, et al.

CONTENTS

150 Discussion on Practice Teaching Reform of Higher Vocational Pharmacy Major	Chen Sui
152 Theory and Practice Research on the Characteristic Running School of Vocational Education	Song Shuhong
153 Analysis on Current Status of the Research of Clearing away the Wax Physically	Tang Lijie, et al.
154 The Analysis of Small Sample Test Evaluation on the Blast Wave Damage of Thermo-baric Warhead	Wang Qi, et al.
156 The Application of Metaphors in the Circuit Theorem	Zi Hong, et al.
157 Application of Electrostatic Precipitators in Shenhua Tianjin Coal Terminal Working Site	Liu Peng
159 Research on Selection and Application of Once Device under the Electricity Distribution Automation	Yang Yongfu
160 Auxiliary Control Chest and Abdominal Puncture	Zhong Jiansheng
162 Study on Traffic Control System in Congestion Route Based on Fuzzy Control Theory	Shen Baoquan, et al.
164 Discussion on the ECG Characteristics of Taekwondo Athlete at Rest State	Kong Shuzhen, et al.
166 Price Skills in Project Bidding for the Construction Enterprises	Yang Xiaowei
167 A Sensitivity Analysis of Effect of Trajectory of the Terminal Guidance Projectile on the Aerodynamic Parameter	Tang Chengrong, et al.
169 Discussion on the Influence of Urban Traffic on Real Estate	Ji Yanfeng

IE

170 The Design of Maintenance Experimental Platform Moving Parts Feeding System	Zhang Jiaqi
172 Research on Selection of Character Parameters Based on Performance Degradation Analysis for Gearbox Reliability Evaluation	Cao Lang, et al.
175 The Study of the Mechanical and Electrical Products Modeling Design	Sun Zhixue
176 Neural Network Used in the Expanded Graphite Lasting Formulation Design	Zhang Junkun, et al.
178 Virtual Prototype Dynamic Simulation of Dumper Based on Combination of Pro/E and ADAMS	Shi Yinhua
179 Anti-interference Problem in Circuit Design	Jin Wei
180 Reporter on Research and Development Technology of Cable Monitoring System	Su Yundong, et al.
183 Defect Prediction and Optimization of the Injection Mold Based on CAE	Peng Xueyu, et al.
184 Research on the Rack Mobile Stock Location of Automatic Storage	Wu Zhongming, et al.
186 Analysis on Technical Improvements of Mining Catcher	Wu Zhiqing, et al.
187 Ceramic Filter in the Production of Abnormal Phenomena and Measures	Zhao Xiaolin, et al.
188 Analysis on Technical Requirements of Cylindrical Bearing Ring of Centerless Grinding Machine	Xiang Yong
189 Analysis and Research of Output Voltage Accuracy of the Low Drop Linear Regulator	Xu Wenda

IT

190 Fault Treatment of SDH Transmission Network	You Li, et al.
192 Research on Value-added Platform of Mobile Short Message Based on SOA	Wu Jinyan
194 Design and Implementation of Xuzhou City Hospital Information Query System Based on the B/S Structure	Zhao Renhui, et al.
195 Research about Co-construction and Sharing Digital Resources of Library under Cloud Computing Environment	Yang Ying
197 Digital Circuit Experiment System Based on Virtual Instrument	Zhang Zhiping, et al.
199 Building Network Information Platform of Qualified Courses	Hu Juan
200 Analysis of the Application of New Indoor Distribution System WFDS	Zhang Xueqiang
203 Research of IP Video Surveillance System Based on FPGA	Hou Qiaozhen
204 The Design and Implementation of BP Neural Networks in the Gas Detection System	Geng Zhiguang, et al.
206 Empirical Study on the Factors Affecting Customers' Adoption of Mobile Payment	Duan Gang, et al.
207 Application of Virtual Instrument Technology in Measurement and Control Teaching	Wei Hongbo, et al.
209 Application of Information Technology in Formative Evaluation	Wang Xiaohong, et al.
210 The Implementation of Automatically Adding Adaptive Frame and Title Bar of Excess-evolution Software	Wang Lei
212 Design and Implementation of Xuzhou City Real Estate Query System Based on WebGis	Zhu Wei, et al.
213 Partnering Mode in Engineering Management	Wang Caixue
214 Research on Decision Support System of Surge Blaster	Zhao Huijuan
215 Discussion on the Application of Remote Sensing Technology in Land Resource Management and Investigation	Wang Zhimin
216 Management of CD with Book in Library Based on Load Balance	Zhou Jing
217 Flexible Algorithm of Calculation Model	Fang Huawei, et al.

EDUCATION & TRAINING

219 Research on Yoga and Yoga Teaching at Home and Abroad	Zhang Weidong
220 On the Harmonious Campus Construction and Aesthetics	Wang Jiafa
222 Description on Yoga Course	Jia Qin
223 Teaching Contents Design of Specialized English Course Based on Working Process-orientation	Wu Bing, et al.
225 Investigation and Analysis of Yoga Course Status in Colleges of Shaanxi Province	Weng Yaping
226 The Construction of Ecological Campus, the Implementation of Quality Education	Jin Zhihong, et al.
228 The Application and Experience of the PBL Teaching in the Ultrasound Diagnosis Technology's Comprehensive-designing Training Teaching	Chen Yun, et al.
229 Key Links of Large-scale Instrument and Equipment Procurement in University	Li Zhefeng
231 Implementation of "Goldmedal Strategy" in College Competition	Xie Tao, et al.
232 New Teaching Methods of Vocational Education in Germany	Li Junxi, et al.
234 Research on the Influence of "Lifetime Sports" Thinking to Students' Sports Attitude	Wang Liang
235 Establishment of the Teaching Mode of Aeronautical Equipment Storage Management under Network Environment	Li Li
237 Thesis on the Construction of the High-quality College Counselors Body	Zheng Qi
238 Discussion on Motivation and Strategies of English Learning in Higher Vocational Schools	Yang Xiang
239 Empirical Research on Investment Behavior of China's Current Undergraduates	Song Huanyu
240 Multimedia Technology in Basic Nursing Teaching	Xu Jiaping

241 Exploration on the Improving of the Classroom Teaching of Physical-chemistry Bilingual Education	Xu Zhihua, et al.
243 Discussion on How to Be an Competent Class Adviser of Juniors	Yuan Lan, et al.
244 Thesis on Reinforcing the College Students' Career Planning Education	Zeng Nuo
246 Practice and Reflection about Strengthening Team Construction of University Organizer	Sun Weiguo, et al.
247 Some Reflections on Measures for Improving the Teaching Quality of Botany in Xinjiang University	Maimaitiming-Sulaiman, et al.
249 Exploration on Construction of Professional Culture	Xu Ping
250 Reverse Topic Selection of Undergraduate Graduation Design and Practice Strategies	Zhou Yong, et al.
252 The Status and Developing Strategy of Network Teaching Platform in Universities	Wu Weining
254 Analysis and Thinking about Enrollment Propaganda Work in Higher Vocational College	Sui Yu
255 Methods Research of College Computer Bilingual Teaching in Network Teaching	Shi Jinling
256 Study on Trend Evaluation for Science Research Capability of National Defense Industry University	Liu Weiwei, et al.
258 Discussing the Problems of Half-wave	Zhang Shidong, et al.
259 Improve the Quality of Graduation Paper in "Four Aspects"	Yang Jintian
261 Synthesis of 1-(4 - Nitrophenyl)-3-(4-Nitro-Thiazolyl)-Triazene and Its Color Reaction with Copper	Qiu Minda, et al.
262 Thinking about Promoting Teaching Reform and Innovative of "Web Design and Production" with Subject Contest	Li Yong
264 Research on Measures of Increasing Graduates' Employment Rate of Local Colleges	Zhou Wendan, et al.
265 To Strengthen University Students' Good Reading Habits	Li Jianjun
267 Study of Methods to Improve Students Participation in "Introduction of Nursing" Teaching	Liu Xiaolan, et al.
269 Some Suggestions about Helping Parents Manage Children Learning	Sun Yan
271 Features and Enlightenment of University Budget Management in Hong Kong and Overseas	Pang Bo, et al.
272 Survey and Analysis about Competency of Middle School English Teachers	Zhao Wanli, et al.
274 Analysis on the Application of "Change Skill" in Chemistry Teaching	Li Ping
275 Evaluation Method Analysis of Vocational Scholarship and Grants	Wen Shuping
276 Analysis and Countermeasures on the Vocational School Newspaper	Xia Fangli
277 Exploration of Construction of Party Construction Network Platform in Universities	Ge Yongming, et al.
279 Discussion on Quality Education in Higher Vocational Education	Zhu Yugao
280 Talents Training Mode of Work-integrated Learning and Enterprise-leading	Guo Yanzhu
281 Analysis on Internal Drives to Transition in Military Academy	Zhang Suqin, et al.
282 Research on the Professional Training Mode Reform of Higher Vocational Software Speciality	Zhou Yufeng, et al.
284 Research of Transportation Vocational Quality Education Mode of Highlighting Students' Key Ability Development	Wu Longchuan, et al.
286 Deepening the Meaning of Corporate Practice, Increasing the Effectiveness of Business Practice	Li Xiaorong
287 Discussion on Management for Students of Internship	Liu Yanjuan, et al.
288 The Composition and Function of Secondary Specialized Textbook Compiling Team	Yong Zhaozhang
290 Discussion on Graduate Employment and Entrepreneurship Difficulty	Liu Bin
291 A Brief Study on Personal Factors in Second Language Acquisition	Wang Dandan, et al.
293 Discussion about Independent Learning Mode under University's Network Environment	Yang Jun, et al.
294 Analysis of College Students' Abilities on English Listening and Speaking	Sun Xinhong
295 Discussion on Higher Vocational Education Art Professional Talents Training Countermeasure	Li Xiang
297 Discussion on School Enterprise Integration Mode in Vocational Education	Ma Miaoming, et al.
298 The Application of Computer Technology in Teaching Vocational Education	Wang Hongyan
299 Reflections of Innovative Training Model of College Party	Zhang Huixin, et al.

CULTURAL&HISTORICAL RESEARCH

301 Brief Introduction to Virginia Woolf and Her Novels	Chen Jian
302 The Harmony of Individual Morality and Interest	Zhou Fengjin, et al.
303 Han Period of Shallow Hehuang Qiang People's Caste System of a House	Chang Qian

SOCIAL SCIENCES FORUM

305 The Impression on the Practice of "Good Care Service Demonstration Ward"	Li Fang, et al.
306 Public Pension Institutions Present Status of Personnel Management	Liu Hui
307 Cross-cultural Management—From the Cultural Conflict to Cultural Integration	Zhang Jianning
309 Analysis the Developing Frame of the Standardization Subject in China	Du Junjie, et al.
310 Discussion on Religious Life Ideal and Reality of Life	Cheng Jundong
312 Function of Communities in the Aging Society of the Future	Liu Hui
313 Construction of Library Core Competitiveness under Knowledge Economics Times	Cao Yali
314 The Fundamental of Anchors: Humanities Concerns	Chi Jing
315 Apply Linear Regression to Air Material Ordering Forecast	Liu Chenyu, et al.
317 Rethinking on the Status of Chinese Traditional Health Sports	Tan Suming
318 Aircraft-spares Support Cost Forecasts Based on Good Rate	Guo Feng
320 Present Situation and Developing Countermeasures of Sports Industry in China	Li Dasheng
322 Origin of the Geographic Name: Bengbu	Xie Bei
324 Discussion on the Function of "Breath" in Singing	Liu Fang
325 Correctly Guiding Students Group with Religious Belief Tendency to Promote Campus Harmony	Luo Ying, et al.
326 Making Efforts to Enhance the Execution with Scientific Development	Fan Lvchen